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 zخبر

هدف گذاری گل گهر 
برای فصل بیست و 

دوم به چه صورت 
بود؟

من بازیکن هستم 
و نمی توانم بگویم 

هدف چه بود اما 
همیشه همه تیم ها 

سعی می کنند بهترین 
عملکرد را داشته باشند 

که گل گهر همچنین  
بود و شاید مثل یک 
سری تیم دیگر هم 
به قهرمانی و کسب 

سهمیه آسیا هم 
فکر می کرد اما به هر 

حال اتفاقاتی افتاد 
که شرایط تغییر کرد. 

آقای قلعه نویی افتخار 
فوتبال ایران است 

که به تیم ملی رفتند. 
شاید هر باشگاهی 

بود با این جدایی، آن 
هم در شرایط حساس 
لیگ موافقت نمی کرد 

اما باشگاه گل گهر 
موافقت کرد تا آقای 

قلعه نویی به تیم 
ملی، فوتبال و ورزش 

ایران کمک کند و پرچم 
را بالا نگه دارد. اگر 

قلعه نویی بود، حداقل 
سهمیه می گرفتیم و 
آسیایی می شدیم اما 

بعد از رفتن ایشان، 
نتایج خوب نبود.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

وضعیت مبهم 
حقیقی در نساجی

دروازه بان اسبق تیم ملی که 
بعد از چند فصل حضور در 
فوتبال اروپا و تجربه بازی در 
لیگ های پرتغال، سوئد و روسیه 
به ایران بازگشت و با نساجی 
روزهای خوبی را دنبال کرد، 
اکنون قراردادش با این تیم به 
پایان رسیده است. حقیقی که 
در بازگشت به نساجی موفق 
شده بود با این تیم قهرمانی 
جام حذفی را تجربه کند و یکی 
از ارکان موفقیت این تیم در 
مسیر دستیابی به این عنوان 
لتی  پنا بات  در ضر  ً خصوصا
بود، در فصل گذشته و روزهای 
ناکامی این تیم نیز با وجود 
تلاشی که داشت، شرایط به 
کام او پیش نرفت. اکنون اما با 
حضور مهدی رحمتی به عنوان 
سرمربی جدید نساجی قائمشهر 
باید دید شرایط برای این گلر به 
چه شکل پیش خواهد رفت. 
رحمتی و حقیقی گفته می شود 
رابطه چندان خوبی ندارند اما از 
سویی حقیقی بی میل نیست در 
جایی که طرفداران تیم علاقه 
زیادی به وی دارند و روزهای 
خوبی را در آن سپری کرده کار را 

دنبال کند.

مورایس درخواستی 
برای خلیل زاده نداشته

شجاع خلیل زاده که به نظر 
فصل آینده در تیم الاهلی قطر 
بازی نخواهد کرد، می تواند یکی 
از صیدهای مهم تیم های مدعی 
قهرمانی در فصل آینده لیگ برتر 
ایران باشد. بخصوص که هنوز 
هم یکی از بازیکنان مورد علاقه 
کادر فنی تیم ملی برای بازی 
در قلب خط دفاعی به همراه 
محمد حسین کنعانی زادگان 
است. باشگاه سپاهان نسبت 
به این خبر در فضای مجازی 
واکنش نشان داد: »بر خلاف 
شایعات مطرح شده و ضمن 
احترام به همه بازیکنان، تاکنون 
درخواستی برای جذب شجاع 
خلیل زاده از سوی ژوزه مورایس 
سرمربی تیم سپاهان صورت 
نگرفته و مذاکره ای با این بازیکن 
برای حضور در فصل آینده از 
سوی باشگاه نشده است. همه 
اخبار رسمی نقل و انتقالات 
سپاهان از مبادی رسمی منتشر 

خواهد شد.«

 سرخ ها بی خیال 
کاوه رضایی نمی شوند

کاوه رضایی که در نیم فصل 
اول لیگ برتر از استقلال با یک 
تفاهمنامه عجیب راهی تراکتور 
شد، در نیم فصل مسابقات 
رت  به صو را  د  خو د  ا رد قرا
مید  ا و  یک طرفه فسخ کرد 
داشت به استقلال برگردد، اما 
این اتفاق هم رخ نداد. بعد از 
وضعیت  تعیین  کمیته  نکه  آ
فدراسیون فوتبال فسخ کاوه 
رضایی را غیرقانونی دانست، 
پاکو خمس، سرمربی اسپانیایی 
تراکتور، این مسأله را نپذیرفت 
که کاوه به تمرینات برگردد. در 
نهایت کار به جایی رسید که 
کاوه رضایی نیم فصل دوم را 
دور از فوتبال سپری کند و در 
باشگاه دیگری نیز نتوانست به 
میدان برود. جالب اینکه مدیران 
تراکتور چند بار با او مذاکره 
کردند تا بتوانند کاوه را راضی 
به بازگشت کنند، اما این اتفاق 
رخ نداد و حالا باشگاه تراکتور 
به طور رسمی از کاوه رضایی 
شکایت کرده است. شکایت 
باشگاه تراکتور از رضایی روز 
شنبه در کمیته تعیین وضعیت 
فدراسیون فوتبال ثبت شد و 
باید دید کمیته تعیین وضعیت 
چه تصمیم جدیدی درباره کاوه 

خواهد گرفت.

گل گهــر ســیرجان در فصــل بیســت و دوم 
شروع خیلی خوبی داشت و توانست نتایج 
ارزشــمندی بگیرد. آبی های استان کرمان، 
به دنبــال ســهمیه آســیا و حتــی قهرمانــی 
بودنــد و خیلــی خــوب کار می کردنــد امــا 
یک ســری امتیــازات مهم از دســت دادند. 
گل گهر حتی در یک هفته صدرنشین لیگ 
هم شــد اما در ادامه نتوانست نتایج خوب 
خود را ادامه دهد و بالاترین جایگاه جدول 
را خیلــی زود از دســت داد. البتــه آنهــا بعــد 
از آن، مدعــی کســب ســهمیه آســیا بودنــد 
کــه حضــور امیــر قلعه نویــی در تیــم ملــی و 
ســپردن هدایــت تیــم به ســعید الهویی که 
تجربــه ســرمربیگری نداشــت، باعــث شــد 
نتایــج ضعیفــی بگیرنــد و در نهایــت بــه رده 

ششم جدول نزول کنند. علی اصغر )نوید( 
عاشــوری هافبــک گل گهــر ســیرجان کــه 
بهترین پاســور تیمش هم شــناخته شــده، 
در مــورد فصــل پر فراز و نشــیبی که پشــت 
ســر گذاشــتند، باخــت بــه پرســپولیس در 

جــام حذفــی و... صحبــت می کند.

 فصل بیست و دوم برای گل گهر 
چطور گذشت؟

شــرایط خوبــی بــود. تــا زمانــی کــه آقــای 
قلعه نویــی ســرمربی بودنــد شــرایط خیلــی 
خــوب بــود و بــه گونــه ای ســهمیه آســیا 
دســت مان بــود امــا بعــد از تغییــرات 
نتوانســتیم خــوب نتیجــه بگیریــم. البتــه 
جایــگاه ششــم هــم جایــگاه بــدی نیســت 

امــا حق مــان بیشــتر از ایــن بــود.
چرا با سعید الهویی خوب نتیجه 

نگرفتید؟
الهویــی از نظــر فنــی مربــی خوبــی اســت و 
دســتیار، کمــک اول، اتاق فکــر و همه کاره 
آقــای قلعه نویــی در بحــث فنــی و تیــم بــود 

امــا شــرایط تیــم در آن زمــان جــوری بــود 
کــه هــر مربــی دیگــری هــم می آمــد جواب 

نمی گرفــت.
گل گهر سیرجان در بازی های خانگی 
نتایج خیلی خوبی گرفت و ۲۸ امتیاز 
به دست آورد. چه چیزی باعث شد 

در خانه اینقدر خوب کار کنید؟ حضور 
تماشاگران باعث چنین نتایجی شد یا 

اینکه دلایل دیگری داشت؟
مطمئنــاً هــواداران نقــش مهمــی داشــتند 
و بالاخــره خودمــان در بازی هــای خانگــی 
شــرایط بهتــری داشــتیم. هــواداران یــار 
دوازدهــم تیــم هســتند کــه ایــن فصل هم 

کمــک زیــادی بــه تیــم کردنــد.
رضا شکاری مؤثرترین بازیکن گل گهر 

شد که توانست 4 پاس گل بدهد و 
7 گل هم بزند. چه نظری در مورد 

شکاری داری؟
رضــا یکــی از مهره هــای خــوب گل گهــر بود 
کــه نقــش مهمــی در موفقیت هــای تیــم 
داشــت. البتــه کار تیمــی هــم در دیــده 

شــدن و موفقیــت شــکاری تأثیرگــذار بــود 
امــا رضــا جــزو بازیکنانــی اســت کــه در 
آینــده حرف هــای زیــادی برای گفتــن دارد و 

می توانــد مثــل یــک ســتاره بدرخشــد.
شاید خودتان ندانید اما بعد از 
شکاری، شما مؤثرترین بازیکن 

گل گهر بودید.
مهم نیســت چون تــلاش کل مجموعه بود 

کــه قرعه به نام مــن افتاد.
در مقابل خارجی های تیم تان اصلاً 
خوب کار نکردند و عملکرد ضعیفی 

داشتند.
خارجی هــا متأســفانه عملکــرد قابل قبولی 
نداشــتند. البتــه باید همــه جوانب کار را در 
نظــر گرفت. اینکه چطور از بازیکن خارجی 
بــازی گرفتــه شــد و آیــا در پســت تخصصی 
بــه میــدان رفــت یــا نــه. مــن در ایــن مــورد 
چنــدان مطلــع نیســتم امــا عملکردشــان 

رضایت بخــش نبــود.
شما بهترین پاسور گل گهر هم شدید 

که ۱۰ پاس گل دادید و البته 4 گل 

هم زدید.
تــلاش بقیــه بچه هــا بــود کــه خــدا را شــکر 
قرعــه به نــام مــن افتــاد. ان شــاءالله فصل 

بعــد بتوانــم بهتــر از ایــن کار کنــم.
از عملکرد خودت در فصل بیست و 

دوم راضی بودی؟
بلــه، ولــی شــاید می شــد بهتــر هــم باشــد. 

اتفاقاتــی افتــاد کــه تأثیرگــذار بــود.
از لیگ برتر که بگذریم، گل گهر در 

جام حذفی هم به هدفی که مد نظر 
داشت نرسید و جلوی پرسپولیس 

شکست خوردید...
پرســپولیس تیــم بزرگی اســت کــه به نظرم 
مــا مقابــل آنهــا بــازی خوبــی انجــام دادیــم. 
برخــلاف بــازی لیــگ که خــوب نبودیــم، در 
جــام حذفــی بــازی خوبی انجــام دادیــم اما 
پرسپولیس  باتجربه تر بود و توانست ببرد.

فصل آینده با گل گهر قرارداد داری؟
نــه، بازیکــن آزاد هســتم و هنــوز معلــوم 
نیســت چــه تصمیمــی بــرای فصــل آینــده 

می گیــرم.

 zبازتاب

رســول خطیبــی کــه تجربــه مربیگــری 
در تراکتــور، آلومینیوم اراک، گســترش 
فــولاد، ماشین ســازی تبریــز و... را 
دارد و طــی یــک ســال اخیــر به عنــوان 
مدیرعامــل باشــگاه مــس ســونگون 
ورزقــان فعالیــت داشــته و همــراه ایــن 
تیــم بــه قهرمانی در لیگ برتر فوتســال 
دســت پیــدا کــرده و صعــود از لیــگ دو 
فوتبــال بــه لیــگ یــک را در کارنامه اش 
بــه ثبــت رســانده، یکــی از گزینه هــای 
مدنظــر مــس کرمــان بــود کــه حــالا از 
دســتور کار ایــن باشــگاه خــارج شــده 

اســت. 
باشــگاه مــس کرمــان امیــدوار بــود 

بــا توجــه بــه اینکــه رســول خطیبــی 
ســه صعــود بــه لیــگ برتــر همــراه بــا 
تیم هــای مختلــف )آلومینیــوم اراک، 
ماشین ســازی و گســترش فــولاد( را 
تجربــه کــرده، بتوانــد مجدداً به ســطح 
اول فوتبــال ایــران برگــردد کــه ایــن 
همکاری بــه طور قطعی اتفاق نخواهد 

افتــاد. 
خطیبــی گزینــه اول مــس کرمــان برای 
هدایــت ایــن تیم بود و حتی گفته شــد 
توافــق بیــن طرفین صــورت گرفته، اما 
ظاهــراً مدیریــت او در باشــگاه مــس 
ســونگون مانــع از ایــن انتقــال بــه یــک 
باشــگاه دیگــر مســی خواهــد شــد. 

محمود محمودی نیا، مدیر تیم فوتبال 
مــس کرمــان در ایــن بــاره می گویــد: 
»به دلیل مخالفت شرکت ملی صنایع 
مــس ایــران امــکان همــکاری بــا آقــای 
رســول خطیبــی فراهــم نشــد، چراکــه 
ایشــان به عنــوان مدیرعامــل باشــگاه 
مــس ســونگون در بخــش دیگــری از 
ورزش شــرکت ملــی صنایع مس ایران 
مشــغول فعالیت بودند و شرکت مس 
صلاح را در این موضوع تشخیص نداد 
که آقای خطیبی به عنوان ســرمربی به 
مس کرمان منتقل شــود و از همین رو 
ایشــان از بین گزینه های باشــگاه مس 

کرمــان خارج شــدند.«

او بــا اشــاره به انتخــاب گزینه های بومی 
بــرای هدایــت تیــم فوتبال مــس کرمان 
این طــور می گویــد: »مــا بــه پتانســیل 
مربیــان بومــی و اســتان کرمــان اعتقــاد 
کامــل داریم و جای بحثــی در توانمندی 
ایــن عزیــزان نیســت، امــا بــا توجــه بــه 
شــرایط کنونــی و فضــای حاکــم بــر 
تیــم فوتبــال مــس کرمــان و همچنیــن 
حساســیت کار در فصــل پیــش رو، 
انتخــاب گزینــه بومــی بــرای هدایــت 
تیــم مــس کرمــان نیــز در دســتور کار 
نیســت و ســرمربی ایــن فصــل مــس 
کرمــان گزینــه ای غیر بومــی خواهد بود. 
تــلاش حداکثــری از ســوی مدیریــت 

باشگاه مس کرمان وجود دارد 
تــا ســرمربی ایــن فصــل تیــم 
مس کرمان هرچه ســریع تر 
انتخــاب و معرفی شــود و کار 
مذاکــره برای بهترین انتخاب 

نیــز با دقت تمام در حال انجام 
اســت تا با بررسی همه جوانب 
انتخاب نهایی صورت گیرد. در 
حال حاضر ســعی بر این است 
کــه تــا آخر هفتــه پیــش رو کار 
معرفی سرمربی مس کرمان 
قطعــی شــود تــا به صــورت 

رســمی آن را بــه هــواداران 
عزیــز معرفــی کنیــم.«

مدیریت در سونگون دردسر شد

مخالفت شرکت مس با سرمربیگری خطیبی در کرمان

رامین رضاییان

سپاهان مخالف جدایی اش است

رامین رضاییان بعد از اتمام لیگ برتر به صورتی مبهم در مورد آینده فوتبالی اش 
صحبت و حتی با هواداران سپاهان خداحافظی کرد. با این حال چند روز پیش 
باشگاه سپاهان اعلام کرد که رضاییان با آنها قرارداد دارد و بدون توافق با 
باشگاه نمی تواند از این تیم جدا شود. ظاهراً یک باشگاه قطری برای جذب 
رضاییان به باشگاه سپاهان نامه رسمی فرستاد و حتی اعلام کرد که حاضر 

است مبلغ 3۰۰ هزار دلار بابت دریافت رضایتنامه پرداخت کند.

ماشین سازی

سقوط دو تیم اسمی به لیگ سه

با اعلام سازمان لیگ سه تیم مناطق نفت خیز جنوب، مس سونگون و داماشیان 
گیلان به مسابقات لیگ یک کشور در فصل آتی صعود کردند. همچنین تیم های 
ماشین سازی تبریز، مس نوین کرمان، ویستا توربین تهران و شهرخودرو مشهد 
فصل آینده باید بازی های خود را در لیگ دسته سوم سپری کنند. ماشین سازی 
از جمله تیم های قدیمی و شهر خودرو هم که در فصول اخیر حتی حضور درلیگ 

قهرمانان آسیا با مربیگری مهدی رحمتی را تجربه کرده بود.

محمدمهدی احمدی:

 کسی به فکر نفت نبود

محمدمهدی احمدی بازیکن تیم نفت مسجدسلیمان درباره سقوط این تیم 
به لیگ یک می گوید:»در سال های گذشته شرایط این تیم چندان مناسب بود، 
ولی در فصل گذشته وضعیت مالی باشگاه سخت تر از همیشه شد. متأسفانه 
خیلی ها به فکر نفت مسجدسلیمان نبودند و عدم حمایت از این تیم باعث 
شد تا در نهایت نفت سقوط کند که این اتفاق واقعاً برای ما و هواداران اتفاقی 

تلخ بود. امیدوارم سال بعد دوباره این تیم به لیگ برتر برگردد.«

 zسؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

عاشوری: با قلعه نویی  
آسیایی می شدیم

شکاری حرف های زیادی برای گفتن دارد
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